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Abstract (en)
[origin: WO2015058912A1] The invention relates to a self-opening closure with a pouring spout (12), a self-opening sleeve (20) which is guided in
the connector in a helical manner, and a cover (30) which covers the pouring spout (12). A driver cam (24) is formed on the self-opening sleeve,
said driver cam defining a guide surface (241). The cover has a driver (34) which defines a front edge (341). The front edge interacts with the guide
surface of the driver cam. The front edge and the guide surface are inclined by the same angle of inclination relative to the longitudinal axis in order
to allow an optimal force transmission between the cover and the self-opening sleeve. Additionally, the guide surface can be designed in a concave
manner, and the front edge of the driver can be rounded in a corresponding manner in order to prevent a radial deflection of the driver towards the
inside.

Abstract (de)
Es wird ein Selbstöffnerverschluss mit einem Ausgiessstutzen (12), einer darin schraubenartig geführten Selbstöffnerhülse (20) und einem
den Ausgiessstutzen (12) überdeckenden Deckel (30) offenbart. An der Selbstöffnerhülse ist ein Mitnahmenocken (24) ausgebildet, der eine
Führungsfläche definiert. Der Deckel weist einen Mitnehmer (34) auf, der eine Vorderkante (25) definiert. Diese wirkt mit der Führungsfläche des
Mitnahmenockens zusammen. Die Vorderkante und die Führungsfläche sind relativ zur Längsachse um denselben Neigungswinkel geneigt, um eine
optimale Kraftübertragung zwischen Deckel und Selbstöffnerhülse zu ermöglichen. Zudem kann die Führungsfläche konkav ausgebildet sein, und
die Vorderkante des Mitnehmers kann entsprechend gerundet sein, um ein radiales Ausweichen des Mitnehmers nach innen zu verhindern.
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